
Dordrecht, 30 september 2020 
 

Vragen ex artikel 40 Reglement van Orde  
 

Betreft: Aankoop Zwembad De Dubbel 
 
 
 
Geacht College van Burgemeester en Wethouders van Dordrecht, 
 
 
Wij lazen in de media dat de gemeente eigenaar is geworden van zwembad De Dubbel. 
 
Als gemeenteraad hebben we daar tot op heden geen informatie over ontvangen.  
 
Derhalve stellen wij u de volgende vragen: 
 
1. Wanneer heeft het college besloten de eigendom van De Dubbel over te nemen? 
2. Welke argumenten heeft u daarvoor? 
3. Onder welke voorwaarden is dat gebeurd? 
4. Welke risico’s ziet u daarbij? 
5. Wat zijn de financiële consequenties? 
6. Welk door de gemeenteraad vastgesteld beleidskader heeft u daarbij gehanteerd? 
7. Hoe ziet u de positie en rol van de gemeenteraad in deze, zowel qua actieve informatieplicht 

vanuit het college als verdergaande betrokkenheid, o.a. vanwege in het besluitvormingstraject 
over de renovatie gewekte verwachtingen? 

8. Zijn er naast bovenstaande vragen nog andere zaken die u vanuit uw actieve informatieplicht in 
deze met de gemeenteraad wilt delen? 

 
Hoogachtend, 
namens de fractie van het CDA, 
 
Wim van der Kruijff 


